



## Circular

In accordance with Ministerial Order No (27) for 2016 with respect to issuance of the Executive Regulation of Law (51) for 2014 with respect to regulating the practice of engineering professions, such Executive Regulation shall be effective as of 6<sup>th</sup> of January 2017.

Currently, the Executive Regulation is available in Arabic. However, translation into English is in hand and shall be published in due course after approval of the concerned authorities.

For more details about the Executive Regulation, please visit our website, [www.crpep.bh](http://www.crpep.bh)

## تعميم

بناءً على القرار الوزاري رقم (٢٧) لسنة ٢٠١٦ بإصدار اللائحة التنفيذية للقانون رقم (٥١) لسنة ٢٠١٤ في شأن تنظيم مزاولة المهن الهندسية، فإن هذه اللائحة التنفيذية سيعمل بها من تاريخ ٦ يناير ٢٠١٧.

كما أن اللائحة التنفيذية المشار إليها أعلاه متوفرة باللغة العربية، ويجري ترجمتها إلى اللغة الإنجليزية وسيتم تعميمها قريباً بعد أخذ موافقة الجهات المعنية.

للاطلاع على تفاصيل اللائحة التنفيذية، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني للمجلس [www.crpep.bh](http://www.crpep.bh)



المهندس عبد المجيد القصاب

رئيس مجلس الإدارة

٥ يناير ٢٠١٧

### Copies to:

- Office of H.E. the Minister of Works, Municipalities Affairs & Urban Planning.
- All Engineering Offices.
- CRPEP's Notice Board.
- CRPEP's Website.

### نسخة إلى:

- مكتب مساعدة الوزير، وزارة الأشغال، شؤون البلديات والتخطيط العمراني.
- جميع المكاتب الهندسية.
- لوحة الإعلانات في مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية.
- الموقع الإلكتروني لمجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية.